

使用說明

Manual

1. 當作車用無線充電器時,可配置吸盤支架.

As a wireless charging phone holder in the car, combine with windshield/dashboard suction mount.

2. 把吸盤支架吸緊於汽車玻璃上.

Attach windshield/dashboard suction mount on the windshield and dashboard

3. 把產品 T 型槽扣入以上配件的 T 形扣上,卡緊到位,這樣即把產品固定好.

Snap the T-slot of the product into the T-buckle of the above accessories, snap into place, This secures the product

4. 手機朝產品正面對準中心放上去,手機即自動被產品穩固吸附.

Place the smart phone on the center of the product, The smart phone is automatically and firmly adsorbed by the product

5. 把車充插入汽車點煙或旅充插入家用插座,把車充線的 TYPE-C 插頭插入產品的 TYPE-C 母座充電輸入插口.

Plug the car charger into the car cigarette lighter or the travel charger, Insert the TYPE-C plug of the car charger cable into the TYPE-C female charging input socket on the product

6. 接通電源同時手機也即開始充電,達到無線充電功能,而不需要把

充電插頭插入手機中

When the power is turned on, the smart phone starts to charge, to achieve wireless charging function, No need to plug the charging plug into the smart phone

7. 當手機充電充飽要取下手機時, 拿住手機直接往上取出, 不需要再拔充電插頭充電線。

When the phone is fully charged and you want to remove the phone, hold the phone and take it out directly, No need to unplug the charging plug

1: The interference potential of the device or system.

2: Maintenance of the system

RF Exposure: A distance of 20 cm shall be maintained between the antenna and users, and the transmitter may not be co-located with any other transmitter or antenna.